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From

Sent Tue 7 28 2020 9 40 32 AM

Subject FW Passage MEVA voor brief aan ROAZen en ziekenhuizen overIC opschaling
Received

Brief 2020 07 23 16 08 17 docx

Tue 7 28 2020 9 40 33 AM

Hoihoi

Ik herken onze tekst niet meer terug we hadden het stuk zo mooi opgebouwd

BQSIwillen jullie svp kritisch kijken of jullie onderdeel voldoende is meegenomen En aanvullen10 2e 1 10 2e

herschrijven

Zo nog met elkaar schakelen Groetjes 1D 2e
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10 2«Vriendelijke groet |
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Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag
Postbus 20350 I 2500 EJ Den Haag
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Buiten werktijden mailer mag maar is nietnodig

Beantwoord deze mail op een voorjoupassendmoment

10 2« 10 2e |@minvws nlVan

Verzonden dinsdag 28 juli 2020 11 25
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Onderwerp Passage MEVA voor brief aan ROAZen en ziekenhuizen over IC opschaling

Urgentie Hoog

Dag 10 2e

Dank voor je mail van gisteren Omdat de brief primair tot doel heeft om de ziekenhuizen nogmaals te wijzen op de voorwaarden

voor de opschaling en comfort te geven op een aantal punten zoals de financiering opdat ze zsm aan de slag gaan met de

opschaling moeten we volstaan met een kortere passage over het personeel Dat hebben wij overigens ook zo metlilflltBl

besproken gisteren

Ik heb op basis van jullie notitie een voorzet gedaan zie bijlage Hij is al wat langer dan gewenst ik kreeg het verzoek om te

volstaan met een alinea max 10 zinnen Zouden jullie willen kijken of deze passage voor nu voldoende is om de boodschap
VWS levert een bijdrage aan het verkrijgen van voldoende personeel voor de opschaling over te brengen

Mocht je nog een suggestie hebben voor het toevoegen van een zin op p 3 bovenaan de brief zie opmerking in de kantlijn dan

houd ik me ook aanbevolen Misschien kunnen we daar iets zeggen over nieuwe opleiding voor verpleegkundigen in acute zorg

waardoor vb IC verpleegkundigen makkelijker kunnen doorstromen naar SEH ambulance oid Blijft denk ik een vrij
hypothetische kwestie want ik kan me niet voorstellen dat we tzt teveel IC verpleegkundigen hebben maar was verzoek NFU om

hier nog iets over te zeggen om niet de indruk te wekken dat we het IC personeel tzt weer afdanken

Zou je zsm in ieder geval vandaag willen reageren Ik zou de brief graag vandaag zo ver mogelijk willen afronden ook ivm

overleg van de DG met de ROAZ voorzitters morgen

Dank alvast

Groeten 10 2e
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